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OBEC VŠELIBICE 

Zastupitelstvo obce Všelibice 
 

 

Zápis č. 7 ze zasedání Zastupitelstva obce Všelibice 
Datum a místo konání: 15. dubna 2019 od 19 hodin, KM Všelibice. 

 
Zasedání se zúčastnilo 12 členů zastupitelstva (omluveni: Denisa Jandusová, Jiří Müller, Václav Růta), 3 občané. 
 

Program: 
 

1. Zahájení, zpráva o činnosti obecní rady a vyřízení připomínek 
2. Majetkové operace 
3. Dotační tituly 
4. Projednání inventarizační zprávy 2018 
5. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2018 
6. Projednání účetní závěrky za rok 2018 
7. Projednání závěrečného účtu za rok 2018 
8. Rozpočtové opatření č. 4/2019 
9. Různé 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva obce: 
Jednání zahájila a řídila Martina Sluková, starostka. Přivítala přítomné členy zastupitelstva, občany a hosty a provedla 
kontrolu prezence.  
Starostka konstatovala, že je dle prezenční listiny (viz příloha č. 1) přítomno 12 zastupitelů, což je nadpoloviční většina 
členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tak schopné přijímat usnesení. Určila zapisovatelkou Janu Sadílkovou 
a navrhla ověřovatele zápisu Zdeňka Česáka a Josefa Lebedu. 
 

Návrh usnesení č. ZO/72/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice volí ověřovatele zápisu Zdeňka Česáka a Josefa Lebedu. 
 
Hlasování: pro 12 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/72/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:          Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti: 
Zdržel/a/ se:   
 

Schválení programu jednání zastupitelstva obce: 
Martina Sluková navrhla změnu programu – přidání bodu Územní plán pod číslo 9 a následné posunutí bodu Různé 
pod číslo 10. 
 

Návrh usnesení č. ZO/73/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje upravený program veřejného zasedání. 
 
Hlasování: pro 12 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/73/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti: 
Zdržel/a/ se:   
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1. Zpráva o činnosti rady obce Všelibice (viz příloha č. 2): 
Starostka obce přečetla zprávu o činnosti Rady obce Všelibice za období 5. 3. 2019 – 15. 4. 2019. 
Připomínky z minulého VZOZ: vyřízeny na minulém VZOZ. 
 

2. Majetkové operace: 
a) Přednostní právo na upsání akcií 
Dopis z ČSAD Liberec a.s. a Autocentrum Nord a.s. (viz příloha č. 3) - starostka citovala z dopisu - nabízejí obci Všelibice 
přednostní nákup akcií těchto společností. Společnosti navyšují základní kapitál, akcionáři mají přednostní právo 
upsat nové akcie.  
 

Návrh usnesení č. ZO/74/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje nákup akcií společnosti ČSAD Liberec a.s. a Autocentrum Nord a.s.. 
 
Hlasování: pro 0 / proti 5 / zdrželi se 7 / Usnesení č. ZO/74/7/2019 nebylo schváleno. 
Pro:          
Proti:   Binter, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Sadílek, Sluková,  
Zdržel/a/ se:  Česák, Hansal, Kolomazník, Rubášová, Rybář, Rybářová, Želechovská 

 
b) Žádost  (viz příloha č. 4):  

 žádá o odkup částí pozemků p.p.č. 686/1 trvalý travní porost a p.p.č. 690/1 trvalý travní porost, oba v k.ú. 
Benešovice u Všelibic. Jedná se o parcely v Lískách ve vlastnictví obce Všelibice. Důvodem jsou obavy ze sesuvu půdy 
a tedy provedení terénních úprav, dále pak těsné sousedství dřevníku s hranicí obecního pozemku. Zastupitelstvo se 
na pracovní poradě seznámilo se situací na místě. Starostka navrhuje vyhlásit Záměr prodeje výše uvedených 
pozemků. 
 

Návrh usnesení č. ZO/75/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje vyhlášení Záměr prodeje části pozemků p.p.č. 686/1, trvalý travní porost 
a p.p.č. 690/1 trvalý travní porost, oba v k.ú. Benešovice u Všelibic.  
 
Hlasování: pro 0 / proti 12 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/75/7/2019 nebylo schváleno. 
Pro:          
Proti:   Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská  
Zdržel/a/ se:   
 

c) Žádost , Všelibice (viz příloha č. 5): 
Žádá o zprůjezdnění původní obecní cesty k jeho trvale obývané nemovitosti na p.p.č. 1114/4 v k.ú. Všelibice. 
 

Návrh usnesení č. ZO/76/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice bere na vědomí žádost . 
 
Hlasování: pro 12 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/76/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská  
Proti:     
Zdržel/a/ se:   
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d) Zpráva Kontrolního výboru o ČOV ve Všelibicích (viz příloha č. 6): 
Za kontrolní výbor vystoupil Jiří Hansal. Sdělil, že obec je vlastníkem ČOV ve Všelibicích a pozemků pod ní. 
Nedoporučuje vyhovět žádosti na odkup pozemku s ČOV firmou SVS a.s..  
 

Návrh usnesení č. ZO/77/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice souhlasí s navrženým postupem kontrolního výboru ohledně majetkového vypořádání 
s firmou SVS a.s.. 
 
Hlasování: pro 12 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/77/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:     
Zdržel/a/ se:   

 
e) Těžba dřeva (viz příloha č. 7): 
Starostka informovala zastupitele o ukončené výzvě na prodej dřeva. Výzva byla vyvěšena od 27. 3. do 16. 4. 2019 na 
úřední desce obecního úřadu a na www stránkách obce Všelibice a zároveň bylo obesláno 7 firem. 
Za finanční výbor vystoupil Dalibor Binter a informoval, že dorazila jen 1 nabídka. Dle hodnotící komise vyhověla 
požadavkům výzvy na dřevo.  
1. Lhota Miroslav, Liberec – 78.000,- Kč bez DPH   
Hodnotící komise sděluje, že nabídka je nízká. Toto konstatoval i lesní odborný hospodář pro obec Všelibice 
René Jarolímek. 

 
Návrh usnesení č. ZO/78/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice využívá svého práva a nevybírá žádnou nabídku. 
 
Hlasování: pro 12 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/78/7/2019 bylo schváleno. 

Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:     
Zdržel/a/ se:   

 
f) Nákup traktoru s čelním nakladačem (viz příloha č. 8): 
Starostka informovala zastupitele o ukončené výzvě na nákup traktoru s čelním nakladačem. Výzva byla vyvěšena od 
29. 3. do 16. 4. 2019 na úřední desce obecního úřadu a na www stránkách obce Všelibice a zároveň byly obeslány 4 
firmy. 
Za finanční výbor vystoupil Dalibor Binter. Informoval, že dorazily 3 nabídky. Dle hodnotící komise vyhověly 
požadavkům 2 nabídky, třetí byla vyřazena, protože nesplňovala podmínky výzvy.  
1. Bartoš nářadí s.r.o., Frýdlant v Čechách   
2. P + L spol. s r.o., Žďár nad Sázavou   
3. AB Profi s.r.o., Jičín - vyřazena, nevyhověla podmínkám výzvy 
 
Umístění dle hodnotící komise podle nejnižší cenové nabídky: 
1. Bartoš nářadí s.r.o., Frýdlant v Čechách - 1.070.850,- Kč včetně DPH 
2. P + L spol. s r.o., Žďár nad Sázavou - 1.190.640,- Kč včetně DPH 

 
Finanční výbor doporučuje nabídku s nejnižší cenou. 
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Návrh usnesení č. ZO/79/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice souhlasí s uzavřením kupní smlouvy s vítězným uchazečem na dodavatele traktoru 
s čelním nakladačem a pověřuje starostku k podpisu kupní smlouvy - po přiznání dotace. 
 
Hlasování: pro 9 / proti 2 / zdrželi se 1 / Usnesení č. ZO/79/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:   Rubášová, Rybář 
Zdržel/a/ se:  Hansal 

 
3. Dotační tituly (viz příloha č. 9):  

Starostka obce informovala zastupitele obce o možnosti žádat o dotaci z Libereckého kraje z Programu obnovy 
venkova. Máme připraven projekt na výstavbu garáží pro stroje a auta v majetku obce Všelibice. Dotační projekt by 
žádal o max. možnou částku tedy 300.000,-Kč, příslušný podíl obce k této částce by byl 1.000.000,-Kč. Ondřej Rybář 
se dotazoval na možnost žádat o dotaci na úpravu tenisového kurtu. Reagoval Filip Kolomazník, že za dva dny není 
možné připravit projekt na tuto akci. Starostka odpověděla, že dotace z Programu obnovy venkova Libereckého kraje 
bývají vypsány každý rok. Ministerstvo školství vyhlašuje dotační tituly na výstavbu hřišť.  
 
Ve 20:01 h. odešel zastupitel Zdeněk Česák, přítomno je 11 zastupitelů. 
 

Návrh usnesení č. ZO/80/7/2019:   
 
Zastupitelstvo obce Všelibice po projednání souhlasí s podáním žádosti o dotaci na KÚLK z programu POV na výstavbu 
nových garáží s dotací 300.000,- Kč a s vyčleněním vlastního minimálního podílu obce Všelibice ve výši 1.000.000,- Kč. 
 
Hlasování: pro 11 / proti 0 / zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/80/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:         
Zdržel/a/ se:   

 
Ve 20:10 h. se dostavil zastupitel Zdeněk Česák, přítomno je 12 zastupitelů. 
  

4. Projednání inventarizační zprávy (viz příloha č. 10):  
Ze zprávy citovala účetní Jana Sadílková. 
 

Návrh usnesení č. ZO/81/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice po projednání bere na vědomí Inventarizační zprávu za rok 2018. 
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0 / Usnesení č. ZO/81/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:         
Zdržel/a/ se:   
 

5. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Všelibice za rok 2018 (viz příloha č. 11):  
Starostka obce seznámila zastupitele a veřejnost se Zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření obce Všelibice za 
rok 2018 (byla zveřejněna na úřední desce i na webových stránkách obce Všelibice v termínu 29. 3. - 15. 4. 2019). 
Audit shledal pochybení ve vyplacených odměnách zastupitelů za měsíc září 2018. Náprava proběhla s výplatami za 
měsíc únor. Dále auditor doporučuje navýšit limit na pokladně. Jiné chyby a nedostatky v hospodaření obce audit 
neshledal. 
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Návrh usnesení č. ZO/82/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Všelibice za rok 2018.  
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0/ Usnesení č. ZO/82/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:         
Zdržel/a/ se:   
 

6. Projednání účetní závěrky za rok 2018 (viz příloha č. 12):  
K účetní závěrce se vyjádřila účetní Jana Sadílková. Uvedla, že účetní závěrka podává věrný a poctivý obraz účetnictví 
a finanční situace účetní jednotky. Součástí účetní závěrky jsou výkazy: rozvaha k 31. 12. 2018, příloha k rozvaze 
k 31. 12. 2018 a výkaz zisků a ztrát k 31. 12. 2018. Výkazy byly k nahlédnutí na obecním úřadě.  

 

Návrh usnesení č. ZO/83/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje účetní závěrku za rok 2018.  
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0/ Usnesení č. ZO/83/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská  
Proti:         
Zdržel/a/ se:   

 
7. Projednání závěrečného účtu za rok 2018 (viz příloha č. 13):  

Závěrečný účet obce Všelibice byl zveřejněn na úřední desce i na webových stránkách od 29. 3. 2019 do dnešního 
dne. Návrh Závěrečného účtu obce Všelibice přečetla Jana Sadílková. Žádné dotazy vzneseny nebyly. 
 

Návrh usnesení č. ZO/84/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice uděluje souhlas s celoročním hospodařením bez výhrad a schvaluje Závěrečný účet 
obce Všelibice za rok 2018.  
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0/ Usnesení č. ZO/84/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská  
Proti:         
Zdržel/a/ se:  
 

8. Rozpočtové opatření č. 4/2019 (viz příloha č. 14):  
Návrh rozpočtového opatření přečetla Jana Sadílková. Týká se příjmu dotace na hospodaření v lesích a na příjem 
a výdej finančních prostředků na veřejně prospěšné práce.  

 

Návrh usnesení č. ZO/85/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2019.  
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0/ Usnesení č. ZO/85/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská  
Proti:         
Zdržel/a/ se:   
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9. Územní plán (viz příloha č. 15): 
Starostka informovala, že na Magistrát města Liberce dorazil návrh na změnu územního plánu č. Z 17. Zastupitelstvo 
se k němu musí vyjádřit. Jedná se o plochy technické infrastruktury na Rovni, kde vlastník požaduje změnu na funkci 
pro bydlení a rekreaci. Pokud zastupitelstvo tento návrh schválí, bude zařazen do změny územního plánu, která bude 
řešit plochy bydlení. Tedy netýká se současné 2. změny územního plánu.  

 

Návrh usnesení č. ZO/86/7/2019: 
 
Zastupitelstvo obce Všelibice po projednání schvaluje návrh na změnu Územního plánu č. Z 17.  
 
Hlasování: pro 12/ proti 0/ zdrželi se 0/ Usnesení č. ZO/86/7/2019 bylo schváleno. 
Pro:         Binter, Česák, Hansal, Kolomazník, Lebeda Jos., Lebeda Zd., Rubášová, Rybář, Rybářová, Sadílek, Sluková, Želechovská 
Proti:         
Zdržel/a/ se:   

 
10. Různé : 

Starostka obce pozvala občany na přednášku Zábavná historie českých hradů, která se bude konat ve čtvrtek 
18. 4. 2019 v kulturní místnosti ve Všelibicích a na Velikonoční turnaj ve stolním tenisu, který se bude konat v sobotu 
20. 4. 2019 v Kulturním domě ve Všelibicích. Dále na divadelní představení Šípková Růženka, které se bude konat 
v Kulturním domě ve Všelibicích v neděli 28. 4. 2019 od 15.00 h. a na pořad Splněná přání Evy Hruškové 
a Jana Přeučila, které se koná v neděli 28. 4. 2019 od 17.00 h.. 
Ondřej Rybář vznesl dotaz - proč se schválil nákup rotavátoru a zda z něj bude mít obec užitek. Požadavek na nákup 
rotavátoru měl Myslivecký spolek Všelibice. Využívali by ho při hospodaření na mysliveckých políčkách. Zároveň se 
Rada dotazovala lesního odborného hospodáře na využití rotavátoru v lesích, zda se uplatní před sázením stromků, 
což lesní odborný hospodář potvrdil. Teprve poté Rada souhlasila s nákupem.  
Jitka Rybářová se zeptala, zda se budou opravovat výtluky na místní komunikaci z Vrtek do Benešovic. Starostka 
odpověděla, že ano, v rozpočtu jsou připraveny finance a tak se budou opravovat výtluky na této komunikaci i na 
dalších vytipovaných komunikacích. Bude projednáváno na zasedání Rady. Dále se Jitka Rybářová ptala, co se stalo se 
zvonem sundaným ze stromu na Vrtkách. Starostka odpověděla, že zvon je uložen na obecním úřadě a bude možné 
ho vrátit zpět na kaštan u požární nádrže, ale až po odborném ošetření stromu. Odborník sdělil, že stromu to neublíží. 
Zdeněk Lebeda se ptal, jak je to s přípravou na Všelibické slavnosti. Starostka odpověděla, že v příštím týdnu se 
uskuteční pracovní porada lidí ochotných pomoci při slavnostech. Dále se dotazoval na opravu veřejného rozhlasu. 
Starostka odpověděla, že s opravou rozhlasu se začne ihned po dokončení výměn svítidel veřejného osvětlení. 
Ampliony na opravu rozhlasu už jsou nakoupené. Zdeněk Lebeda navrhnul opravu kříže na rozcestí na Rovni. Starostka 
projedná zajištění nového sloupu a nechá na něj umístit obraz s Ježíšem, který je po renovaci uskladněn na obecním 
úřadě.  

 
Starostka obce schůzi ukončila ve 20:27 hod. 
Všelibice, 15. dubna 2019 
 
Zapsala: Jana Sadílková 
            .…………………………………….…. 
        Bc. Martina Sluková 
          starostka obce   
 
 
Zápis ověřili:  Zdeněk Česák  ………………………………………. 

          
 
 Josef Lebeda  ……………………………………….      




